
ח לשיקום "שיון מל 2.5שאילתה למועצת העיר בנושא הקצאת  
 נחל סעדיה

מלשח לטובת שיקום   2.5לאחרונה התבשרנו כי עיריית חיפה בשיתוף עם רשות ניקוז הקישון זכתה ב
 והנגשת נחל סעדיה.

בשורה משמחת בהחלט עבור שומרי הטבע והסביבה. נחל סעדיה זוכה להתעלמות מעיריית חיפה כבר  
רבות, פעולות שניתן לבצע וחובתה של העירייה לבצע, אינן מתבצעות כגון ניקוי הנחל, אכיפה כנגד  שנים  

מזהמים וכו... ולכן אני תוהה עד כמה עיריית חיפה מלאת מוטיבציה לשקם באמת את נחל סעדיה. אני  
מצטיינת,   חוששת כי עיריית חיפה תשתמש בכסף לפעולות שטחיות כגון תאורה יפה וספסלים שבזה היא

 במקום להוציא על פעולות עומק כגון תיקון ושדרוג מערכות הניקוז. 

 שאלותיי: 

 האם החברה להגנת הטבע מעורבת בתהליך השיקום?  -
 ג מעורבת בתהליך השיקום? "האם רט -
 מי הגורם אשר יפקח על תהליך הוצאת הכספים? -
פיות כגון הנגשה  האם עיריית חיפה מחויבת להוציא את הסכום שבו זכתה על פעולות ספצי -

 למשל.. או שהפעולות אותן תבצע, הן לשיקולה?
 כיצד נדע כי הכסף יילך באמת לשיקום הנחל ולא לקישוטי ספסלים ודברים שטחיים?  -
 האם הפעולות יוצגו למועצת העיר? -
 בנוסף לכסף בו זכתה, האם עיריית חיפה תשקיע כסף לתחזוקה שוטפת בנחל?  -
 ם אותן מתכוונת עיריית חיפה לבצע?האם יתבצע שיתוף ציבור במהלכי -

שכן ציבור רב מתעניין בתהליך שיקום הנחל ואף שותף לנקיונות בשטח, שמירה ובכלל כל פעולה  
 שעיריית חיפה אמורה לבצע אך הציבור הדואג עושה זאת במקומה. 
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